
Protokół Nr 11I/2014
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

29 grudnia 2014 rok
sala narad Urzędu Gminy Rokietnica

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
Obrady III sesji Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan
Jerzy Kondrat . Powitał radnych i gości przybyłych na posiedzenie Rady.
W obradach sesji udział wzięli:
1. Wójt Gminy Rokietnica - Bożena Gmyrek
2. Sekretarz Gminy - Władysław Skupień
3. Skarbnik Gminy - Magdalena Skupień - Jurkiewicz
4. Sołtys Czelatyce - Wioletta Basiak
5. Sołtys Tuligłowy - Marian Mazurek
W trakcie trwania sesji na jej obrady przybył mieszkaniec Tapina Pan Marian
Buksa.
Lista obecności gości stanowi zołqcznik nr 1do protokołu

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
Przewodniczący Rady oświadczył, że zgodnie z listą obecności w obradach sesji
uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych uchwał - lista obecności rodnych stanowi załqcznik nr 2 do protokołu

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków dotyczących
porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja Wójta o realizacji zadań społeczno - gospodarczych i

inwestycyjnych w roku 2014.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji

Rewizyjnej.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stały Rady na

2015 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za

pracę dla Wójta Gminy Rokietnica.



9. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawiciela gminy Rakietnica
do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Przewarskiej.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na
2014 rok.

11. Zapytania radnych i wolne wnioski
12. Uroczyste zakończenie obrad sesji w związku z kończącym się rokiem 2014 .

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się z
pytaniem: czy są wnioski w sprawie wprowadzenia zmian do porządku obrad.
Radni nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o realizacji zadań społeczno- gospodarczych i
inwestycyjnych w roku 2014.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek przedstawiła informację na temat realizacji
zadań wykonanych w 2014 roku rozpoczynając od najważniejszych inwestycji,
których realizacja od podstaw rozpoczęła się w 2014.
Trwają prace wykończeniowe wewnątrz tych obiektów, natomiast ocieplenie i
elewacje na zewnątrz są już wykonane. Te inwestycje to centrum rehabilitacji w
Rakietnicy i świetlica środowiskowa wTuligłowach.
W remizie OSPw Tuligłowach prowadzona jest pełna adaptacja strychu pod
potrzeby orkiestry strażackiej.
Ponadto wyremontowano budynek po byłym sklepie i mieszkaniu po
zwolnieniu go przez P.Zajchowskich. Budynek został gruntownie odnowiony
w wewnątrz i na zewnątrz, ponadto zostały rozebrane komórki, uprzątnięto
i zniwelowano teren wokół tego obiektu, wykonano kanalizacje burzową i
wyrównano teren pod przyszły parking. Obecnie w jednej części budynku
mieści się sklep spożywczy, natomiast druga część jest w dyspozycji jednostki
OSPw Czelatycach.
W budynku świetlicy wiejskiej wyremontowano gruntownie pomieszczenia
byłym garażu dla OSPz przeznaczeniem dla pomieszczeń kuchennych.
W budynku ośrodka zdrowia w Rakietnicy została wymieniona instalacja
centralnego ogrzewania oraz przeprowadzono modernizację kotłowni.
Została pomalowana klatka schodowa, a w pomieszczeniach mieszkalnych
prowadzone są również roboty malarskie.
W świetlicy OSPw Tapinie pomalowano pomieszczenia dla strażaków i
zagospodarowano działkę wokół tego obiektu, powstało nowe ogrodzenie z
obiektów stalowych, ułożono chodniki wokół budynku.
W sołectwie Wola został wybudowany plac zabaw: zamontowano urządzenia i
wykonano ogrodzenie tego obiektu.



W świetlicy wiejskiej zamontowano drzwi na klatce schodowej po między
pomieszczeniami góra, dół.
W świetlicy wiejskiej w Rakietnicy pomalowano salę główną i zainstalowano w
kuchni piekarnik elektryczny.
W sąsiedztwie budynku byłej mleczarni w Rakietnicy wybudowano obelisk, na
którym została umieszczona tablica upamiętniająca pacyfikację mieszkańców
Rakietnicy w 1943 r. Do tej pory tablica ta umiejscowiona była na ścianie
budynku mleczarni. Obecnie wraz z obeliskiem stanowi samoistny obiekt.
Rozbudowano obelisk znajdujący się na terenie Zespołu Szkół w Rakietnicy, na
którym umieszczono druga tablicę upamiętniającą zamordowanego w Katyniu
aspiranta Marcelego Niemczyckiego .
Inwestycje związane z infrastrukturą drogową to:
w Rakietnicy:
- przebudowa drogi gminnej koło p. Siary,
- przebudowa drogi koło "Jaśminowego Dworu",
- przebudowa drogi do dworu,
wTuligłowach:
- przebudowa drogi koło p. Kondrata .
w Tapinie:
- remont drogi gminnej.
Chodniki - sołectwo Rakietnica:
- chodnik przy drodze wojewódzkiej do cmentarza o dł. 232 mb,
- chodnik przy drodze gminnej do mleczarni o dł. 130 mb,
- chodnik przy drodze powiatowej na "Sobolówce",
Sołectwo Wola:
- chodnik przy drodze powiatowej od świetlicy do przystanku PKS o dł. 320 mb
Sołectwo Czelatyce:
- chodnik przy drodze gminnej o dł. 645 mb.
Ponadto zakupiono 800 m3 kruszywa łamanego, 400 szt. płyt ażurowych do
umacniania brzegów, 270 szt korytek głębokich i 336 płytkich, 20 szt rur na
przepusty drogowe, 225 ton materiału do posypywania dróg, 90 ton piasku do
posypywania chodników w okresie zimowym.
Zakupione materiały zostały rozdzielona proporcjonalnie na poszczególne
sołectwa.
Oświetlenie dróg:
- zostało dołożone dodatkowo 20 lap oświetleniowych w rozbiciu na
poszczególne sołectwa: Rakietnica - 5 lamp, Wola - 6 lamp, Tapin - 2 lampy,
Czelatyce - 2 lampy. TuIigłowy - 5 lamp.



Wodociągi i kanalizacja.
W celu zapewnienia ciągłej dostawy wody pitnej i odprowadzania ścieków
utrzymywano w stałej sprawności technicznej wszystkie urządzenia
odpowiedzialne za sprawne funkcjonowanie tej infrastruktury na terenie całej
gminy.
Z zakresu zadań związanych z ochroną środowiska:
- wydano ponad 100 decyzji na wycinkę drzew,
- wydano 3 zezwolenia na uprawę maku niskomorfinowego,
- przygotowano program opieki nad zwierzętami bezdomnymi ( 4 bezdomne
psy z terenu gminy umieszczono w schronisku ),

- rozliczono wniosek z realizacji zadania pn. "gospodarowanie odpadami innymi
niż komunalne" w ramach, którego zdemontowano i unieszkodliwiono azbest
z 7 posesji na terenie gminy w łącznej ilości 18,5 tony.

Przy współpracy ze Spółkami Wodnymi wykonano:
- nową drenarkę w Rokietnicy - 123 mb, w Czelatycach - 635 mb,
- naprawiono drenarkę w Rokietnicy - 333 mb, w Czelatycach - 460 mb,
- przeprowadzono konserwacje rowów melioracyjnych w:
Rokietnicy, Czelatycach i Tuligłowach,

- w sołectwie Wola (Żarkówka) wycięto krzaki, wykarczowano 42 szt pniaków,
mechanicznie odmulono i rozplantowano ziemię na dł. 1250 mb rowów.

Oświata:
- wydano 128 decyzji przyznających stypendia szkolne na okres 2 miesięcy,
- wydano 119 decyzji przyznających stypendia szkolne na okres 4 miesięcy,
- przyznano stypendia naukowe dla 36 uczniów z terenu gminy Rokietnica na
łączną kwotę 4 tys. zł,

- przyznano 58 uczniom środki na zakup podręczników na łączną kwotę 16.375,
- otrzymano dotacje celową w wysokości 3.455 zł na zakup podręczników do
języka obcego nowożytnego,

- otrzymano środki finansowe z Ministerstwa Oświaty na wyposażenie szkół
podstawowych w Rokietnicy i Tuligłowach w sprzęt i pomoce dydaktyczne do
nauki dzieci 6-cio letnich, po ok 20 tys. zł na każdą szkołę,

- otrzymano środki finansowe w kwocie 50 tys. zł na wyposażenie świetlic
szkolnych w Rokietnicy, Woli, Czelatycach i Tuligłowach,

- zakupiono nagłośnienie i zainstalowano radiowęzeł dla szkoły podstawowej w
Rokietnicy,

- wykonano ogrodzenie szkoły w Czelatycach,
- ułożono kostkę chodnikową -186 m2 przy szkole w Tapinie,
- ułożono 60 m2 płytek przy szkole wTuligłowach.



Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej:
- 9 osób zostało objęte usługami opiekuńczymi,
- 2 osoby zostało umieszczone w Niepublicznym Zakładzie Opiekuńczo-
Leczniczym,

- zorganizowano wakacyjny wypoczynek dla 30 dzieci i młodzieży w Zaklikowie
i Władysławowie.

Ochotnicze Straże Pożarne:
- doposażono jednostki OSPw sprzęt i mundury ochronne,
- zakupiono instrumenty i sprzęt pomocniczy dla orkiestry strażackiej.
Szczegółowy zakres prac i zadań wykonanych w 2014 roku stanowi załącznik nr 3
do niniejszego protokołu.

Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt Gminy poinformowała Radę o tym,
że mimo wykonywania rozlicznych zadań gmina nie zaciągnęła żadnych
kredytów czy pożyczek, a co za tym idzie gmina Rokietnica nie jest żaden
sposób zadłużona.
Do przedstawionej informacji radni nie wnieśli żadnych uwag.

Ad.5. Podjecie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej.
Przewodniczący Rady oznajmił, że zgodnie z § 80 ust. 2 Statutu Gminy
Rokietnica Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada Gminy.
Na swoim pierwszym posiedzeniu Komisja Rewizyjna wytypowała swojego
kandydata.
Wobec braku innych kandydatur Rada Gminy przystąpiła do głosowania
projektu uchwały.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr 111/8/2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej -
uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad. 6. Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej
na 2015 rok.
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław
Stysiał.
Wobec braku innych propozycji co do przedstawionego projektu uchwały
Rada Gminy przystąpiła do głosowania
Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr
11I/9/2014 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok
- uchwało stanowi załącznik nr 5 do protokołu.



Ad. 7. Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych
Rady na 2015 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Marta Kowalska - pracownik Urzędu Gminy.
Wobec braku innych propozycji Rada Gminy przystąpiła do głosowania projektu
uchwały.

Rada Gminy Rakietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr 111/10/2014 w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych Rady na
2015 rok - uchwała stanowi załqcznik nr 6 do protokołu.

Ad. 8. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia miesiecznego wynagrodzenia za
prace dla Wójta Gminy Rokietnica.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za prace dla
Wójta Gminy Rokietnica przedstawił Sekretarz Gminy Władysław Skupień.

Radny Jan Karuś zwrócił się z następującym pytaniem: co to jest dodatek
specjalny w poborach wójta.
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy informując, że dodatek specjalny
przysługuje Wójtowi na podstawie ustawy o pracownikach samorządowych.
Stanowi o tym art. 36 ust. 3 tejże ustawy.
Natomiast jego wysokość wynika z Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie
wynagradzania pracowników samorządowych z dnia 18.03.2009 r.
Paragraf 6 tego rozporządzenia stanowi, że jest to od 20 - 40 % wynagrodzenia
zasadniczego i dodatku funkcyjnego.
Radny Edward Jakubas stwierdził, że wynagrodzenie Wójta nie zostało
podwyższone, czyli pozostało na dotychczasowym poziomie i jest adekwatne
do możliwości finansowych gminy. Czy będzie podwyższone? Postawił pytanie
radny i odpowiedział, że zależeć to będzie od samej pani Wójt.
Wobec braku innych uwag i innych propozycji Rada Gminy przystąpiła do
głosowania projektu uchwały.

Rada Gminy Rokietnicaw obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr 11//11/2014 w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia za pracę dla
Wójta Gminy Rokietnica - uchwała stanowi załqcznik nr 7 do protokołu.

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie delegowania przedstawiciela Gminy
Rokietnica do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Przeworskiej.
Projekt uchwały przedstawiła Marta Kowalska.
Wobec braku uwag i głosów w dyskusji Rada Gminy przystąpiła do głosowania
projektu uchwały.



Rada Gminy Rokietnlca w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr 111/12/2014 w sprawie delegowania przedstawiciela Gminy Rokietnica do
Zgromadzenia Zwiqzku Gmin Ziemi Przeworskiej - uchwała stanowi załqcznik nr 8
do protokołu .

Ad. 10. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy
na 2014 rok.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Radny Jan Karuś zwrócił się z pytaniem: z czego wynikają zmniejszenia w
budżecie gminy przedstawione w projekcie uchwały.
Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy, która radny uznał za wystarczającą.
Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji Rada Gminy przystąpiła do

.~ głosowania projektu uchwały.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr 111/13/2014 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 r. -
uchwała stanowi załqcznik nr 9 do protokołu.

Ad.ll. Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Wójt Gminy przedstawiła następujące informacje:
- od 3 stycznia 2015 roku w każdą sobotę w hali sportowej w Rokietnicy będą

prowadzone rozgrywki w piłce nożnej,
- w każdym sołectwie działają świetlice wiejskie gdzie prowadzone są różnego

rodzaju konkursy i inne formy rozrywki, w czasie ferii funkcjonować będą
także świetlice szkolne, hala sportowa i siłownia,

- nie będą organizowane kursy tańca ponieważ nie ma chętnych do
uczestnictwa w tych zajęciach.

Radny Edward Jakubas nawiązując do podjętej uchwały w sprawie poborów
Wójta zwrócił się z pytaniem: czy koniecznym będzie ustalenie nowych zasad
wypłaty diet radnym i Przewodniczącemu Rady?
Odpowiedzi udzielił Sekretarz Gminy informując, że przypadku radnych ciągle
obowiązuje uchwała w sprawie wypłaty radnym diet z poprzedniej kadencji,
jeśli radni zdecydują o ich podwyżce wówczas będzie konieczna nowa uchwała.
To samo dotyczy Przewodniczącego Rady.
Radny Władysław Niemczycki zwrócił się z pytanie: ile na chwilę obecną
wynosi dieta Przewodniczącego Rady Gminy?
Odpowiedzi udzielił Przewodniczący R.G. informując, że jest to 600 zł za
miesiąc.



Radny Jan Karuś zwrócił się z następującym pytaniem: czy stara rudera po
Kółku Rolniczym ma być wizytówką Tapina?
Zdaniem radnego koniecznością jest rozebranie tych budynków i uprzątnięcie
placu, który obecnie szpeci wieś. Podpowiedział jednocześnie, że można spisać
umowę z kimś chętnym do rozbiórki tych budynków w zamian np. za
pozyskane z nich drewno.
Radny Józef Sykała poruszył temat darmowych jabłek dla mieszkańców gminy,
bo jak stwierdził sąsiednie gminy zabiegały o te owoce dla swoich mieszkańców
i je otrzymywały.
Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy stwierdzając, że faktycznie sąsiednie gminy
podjęły się tego tematu i oznajmiła, że przeprowadziła wstępne rozeznanie w
tym zakresie. Istnieje jednak takie niebezpieczeństwo, że może się przydarzyć
taka dostawa jabłek, których mieszkańcy po prostu nie zabiorą i będzie problem
z ich zbytem. Nie mniej jednak Pani Wójt zapewniła, że podejmie ten temat na
nowo.
Pan Marian Mazurek - sołtys wsi Tuligłowy przypomniał, że sołtysi uczestniczą
każdorazowo w obradach sesji za darmo, poprosił radnych o ustosunkowanie
się do tego tematu.
Pan Marian Buksa mieszkaniec Tapina przedstawił Radzie i Wójtowi Gminy
następujące tematy i problemy, które jego zdaniem wymagają rozpatrzenia i
załatwienia:
- hala sportowa w Rokietnicy; zdaniem mówcy jest zajęta we wszystkie dni tak,
że mieszkańcy Tapina nie mają żadnych szans się tam "wcisnąć",

- co oznaczają opłaty w wys. 50 zł pobierane od zawodników,
- brak boiska przy szkole podstawowej w Tapinie,
- zniszczone ogrodzenie szkole podczas wycinki drzew, zdaniem mówcy
zarówno Wójt Gminy jak i Przewodniczący Rady powinni przyjechać i zobaczyć
jak wygląda boisko szkolne i ogrodzenie szkoły,

- geodezja w gminie - mówca stawia pytanie: dlaczego w urzędzie gminy nie ma
geodety z uprawnieniami, który miałby możliwość prawnego wyznaczenia
terenu np. pod drogę i pyta dalej: jak gmina może funkcjonować bez geodety?

- mienie wiejskie do tej pory nie uregulowane, Wójt Gminy na zebraniach
wiejskich czasem o tym mówiła i na tym się kończyło,

- ujęcie wody; studnia wybudowana przez gminę stoi na prywatnym gruncie,
moim gruncie, teraz mogę zrobić z nią to co zechcę stwierdził mówca,

- doradztwo rolnicze; w urzędzie gminy powinna być osoba, która zajmie się
konkretnie doradztwem rolniczym, pomoże napisać program - gratisowo,
jakim prawem ODR pobiera pieniądze za pomoc w wypełnianiu wniosków o
dopłaty rolne, czy pomoc w opracowaniu programu S-cio letniego,



mówca stwierdził, że ODR powinien być zlikwidowany, to samo dotyczy Izby
Rolniczej, która nie pomaga rolnikowi w żadnej sprawie więc po co właściwie
istnieje,

- Wójt Gminy powinna spotykać się z mieszkańcami poszczególnych wsi
przynajmniej raz w miesiącu, aby zdać sprawę ze swojej działalności,
dowiedzieć się jakie mieszkańcy maja potrzeby.

Na przedstawione problemy odpowiedzi udzielili:
Wójt Gminy zwróciła się z pytaniem do pana Buksy; czy rozgrywki były
konsultowane z Dyrektorem Szkoły w Rokietnicy, jeżeli nie, to trzeba to uczynić
i z całą pewnością zajdzie się rozwiązanie tego problemu.
- jeżeli chodzi o składki zawodników, to Wójt stwierdziła, że z nikim nie ustalała

żadnych składek i od tej pory takich składek nie będzie, a kto pobrał
pieniądze na składki to je zwróci,

- sprawa boiska szkolnego i zniszczenia ogrodzenia przy szkole w Tapinie w
całości należy do zadań dyrektora szkoły i do niego należy się z ta sprawa
zwrócić, stwierdziła P.Wójt,

- sprawa geodety w urzędzie - urzędy gmin nie posiadają w swojej strukturze
organizacyjnej zadań związanych geodezją. Gdyby nawet urząd zatrudniał
geodetę to i tak nie mógłby on prowadzić spraw gminnych, jako że nie
mógłby być stroną we własnej sprawie. Prowadzone są rozmowy z innymi
geodetami na świadczenie usług geodezyjnych, wyjaśniła Wójt Gminy,

- jeżeli chodzi o doradztwo rolnicze, to Ośrodek Doradztwa Rolniczego w
Boguchwale zatrudnia pracownika, który pracuje na ternie gminy Rokietnica,
natomiast urząd gminy nie ma na żadnego wpływu jak ten pracownik pracuje,
czy za co pobiera opłaty, nie mniej jednak podczas składania wniosków o
dopłaty bezpośrednie z urzędu były kierowane osoby do pomocy doradcy,
aby rozładować kolejki, ale żadne opłaty z tego tytułu pobierane nie były
stwierdziła P.Wójt.

Radny Władysław Niemczycki uważa, że Wójtowie ościennych gmin powinni
wystąpić z propozycją likwidacji Izb Rolniczych, bo jak stwierdził ich pomoc
rolnikowi jest żadna.
Sekretarz Gminy wyjaśnił temat składek: organizatorzy halowych rozgrywek w
piłce nożnej o Puchar Wójta Gminy ustalili, że na zakup koszulek (plastronów),
piłki halowej oraz na opłatę sędziów zawodnicy złożą się po 5 zł od zawodnika,
lub 50 zł od drużyny. Z tym, że składki te były zupełnie dobrowolne.



Przewodniczący Rady złożył radnym i gościom oraz ich rodzinom życzenia
noworoczne, życząc wszystkim zdrowia, wszelkiej pomyślności, powodzenia w
życiu osobistym i pracy zawodowej.
Wobec wvczerpanla porządku obrad w całości Przewodniczący Rady Gminy Pan
Jerzy Kondrat o godz. 15 zamknął obrady III sesji Rady Gminy Rokietnica.

Protokołowała:
Marta Kowalska
pracownik ds. obsługi Rady


